
PROTOKÓŁ Nr XIV/12

z XIV posiedzenia Rady Gminy Mielnik
w dniu 28 marca 2012 roku.

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy o godz.  900, 
zakończyła się o godz. 1205.

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Do punktu 1.

Otwarcia  XIV  sesji  Rady  Gminy  Mielnik  dokonał  jej  Przewodniczący  Pan  Jan 
Zduniewicz.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych.

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską. 

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący wniósł o zdjęcie z porządku obrad dwóch punktów:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
2. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w Mielniku.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 13 radnych, przyjęła następujący porządek 
obrad XIV sesji Rady Gminy.

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012.
6. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wystąpienia  do  Ministra  Administracji  i  Cyfryzacji  z 

wnioskiem  o  zmianę  rodzajów  miejscowości  dla  miejscowości  Kudelicze  i 
Stankowicze w Gminie Mielnik.

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  finansowania  realizacji  projektu  pn.  Trylogia  Park 
Historyczny w Mielniku.

8. Rozpatrzenie informacji Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska o wynikach 
kontroli  obiektów  o  podstawowym  znaczeniu  na  obszarze  województwa,  w  tym 
szczególnie na terenie Gminy Mielnik.

9. Informacja Wójta Gminy o realizacji inwestycji w 2011r.
10. Informacja Wójta Gminy z wykorzystania funduszy sołeckich w 2011 roku.
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
12. Wolne wnioski.
13. Zakończenie obrad.
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Do punktu 3.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:

1) Na  początku  marca  zakończyły  się  zebrania  wiejskie,  wszystkie  wnioski  zostały 
opracowane.  W  trakcie  ustalania  spraw  do  realizacji  zgłoszone  na  zebraniach 
postulaty będą brane pod uwagę.

2) W  marcu  br.  uczestniczyłem  w  naradzie  w  Komendzie  Powiatowej  PSP  w 
Siemiatyczach  oraz  w  spotkaniu  z  przedstawicielami  telewizji  regionalnej  w 
Białymstoku  –  rozmowy dotyczyły  możliwości  odbioru  na  terenie  Gminy Mielnik 
TVP Białystok.

3) Uczestniczyłem  w  konferencji  Lasów  Państwowych  w  Korycinach,  była  ona 
poświęcona  nowemu  planu  zagospodarowania  lasów państwowych  w latach  2016-
2017.  Zabierałem  głos  w  sprawie  obszaru  leśnego  na  Sokołówce,  w  granicach 
zabudowy Mielnika.

4) Miałem  spotkanie  w  Mielniku  z  Komendantem  Podlaskiego  Oddziału  Straży 
Granicznej, omawiano bieżące sprawy związane z funkcjonowaniem Straży i Gminą 
Mielnik.

5) W tym miesiącu podpisałem wszystkie umowy z parafiami na terenie Gminy Mielnik, 
dotyczące przekazania środków na realizację zadań związanych z ochroną zabytków.

6) 8  marca  br.  gościliśmy  w  Mielniku  80  studentów  z  Wydziału  Architektury 
Politechniki  Białostockiej,  którzy nieodpłatnie  wykonują  nam pełną  inwentaryzację 
architektoniczno-urbanistyczną Mielnika.

7) 9 marca spotkałem się z przedstawicielami Agencji Nieruchomości Rolnych w Bielsku 
Podlaskim, zakończyliśmy negocjacje związane z pozyskaniem działki o pow.21 ha na 
Park Historyczny “Trylogia”.

8) 10 marca wraz z Panią Zastępca Wójta i Dyrektorem GOKSiR odbyłem spotkanie z 
przedstawicielami  11  grup  rekonstrukcji  historycznej,  którzy  chcą  uczestniczyć  w 
realizacji naszych zamierzeń.

9) 10  marca  odbyło  się  otwarcie  wystawy  “Mielniccy  górnicy”,  Wójt  zachęcał 
wszystkich do jej odwiedzenia.

10) Odbyłem rozmowy z przedstawicielami Powiatowego Zarządu Dróg i Panem Starostą, 
podpisaliśmy porozumienia w spr. czyszczenia poboczy koszenia trawy na poboczach 
dróg powiatowych oraz porozumienia w spr. przekazania przez PZD kwoty 6 tys.zł. na 
zamiatanie dróg powiatowych (4 razy w roku). 

11) Gościliśmy  w  Mielniku  Wojewódzkiego  Konserwatora  Zabytków,  omawialiśmy 
sprawy związane z Górą Zamkową i pozostałymi inwestycjami na terenie Mielnika, 
objętymi ochroną konserwatorską.

12) 13  marca  odbyło  się  spotkanie  z  radą  pedagogiczną  Zespołu  Szkół  w  Mielniku, 
spotkanie dotyczyło  funkcjonowania Zespołu Szkół oraz konieczności  zmniejszenia 
zatrudnienia w stosunku do obecnego.

13) Odbyło sie posiedzenie Zespołu ds.Przemocy w Rodzinie w którym uczestniczyłem, 
Zespół pracuje nad opracowywaniem strategii w tej sprawie.

14) Prowadziłem rozmowy w Powiatowym Urzędzie  Pracy w sprawie  zatrudnienia  do 
prac społecznie-użytecznych.

15) Odbyłem spotkanie z sołtysami, omawialiśmy sprawy dotyczące sołectw.
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16) W marcu,  w dniach 16-18 marca,  odbyły  się  Podlaskie  Targi  Turystyczne.  Gmina 
Mielnik, we wspólnym stoisku powiatu siemiatyckiego, odebrała nagrodę za najlepsze 
stoisko oraz nagrodę publiczności za najlepsze stoisko targowe.

17) 19 marca uczestniczyłem w spotkaniu w Narodowym Funduszu Ochrony Środowiska 
z  Prezesem Funduszu Norweskiego w Warszawie.  Spotkanie dotyczyło  możliwości 
dofinansowań związanych z budową kotłowni mającej w przyszłości ogrzewać Wodny 
Ośrodek Lecznictwa i Rekreacjiw Mielniku wraz z możliwością podłączenia szkoły i 
innych obiektów.

18) 21 marca spotkałem się z przedstawicielami firmy projektowej, która wygrała przetarg 
na wykonanie dokumentacji  na termomodernizację Zespołu Szkół oraz spotkanie w 
Adamowie z Kierownikiem Słoniowskim.

19) Odbyliśmy spotkanie z przedstawicielami firmy pracującej nad wykonaniem studium i 
planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy.  Prace  nad  planem  i  studium 
prawdopodobnie przesuną się o rok, ma to związek z problemem uzyskania map w 
Wydziale Geodezji Starostwa Powiatowego w Siemiatyczach.

20) Jest przygotowywana koncepcja zagospodarowania przestrzennego i urbanistycznego 
działki  gdzie  wykonany  ma  zostać  odwiert,  wraz  z  Panem  Sekretarzem  odbyłem 
spotkanie z przedstawicielem firmy, która tę koncepcje wykonuje (ma być gotowa do 
końca kwietnia br.)

21) Wczoraj  uczestniczyliśmy  w  konferencji  prasowej  w  Białymstoku,  konferencja 
dotyczyła przedstawienia koncepcji zagospodarowania Parku Historycznego Trylogia. 

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o jego pracy w okresie 
między sesjami.

Do punktu 4.

Interpelacja Nr 47/12 Pani Marii Boguszewskiej
Ulica Piaskowa na odcinku od skrzyżowania z droga polną do ostatniej zabudowanej posesji 
wymaga niezwłocznej naprawy. Głębokie doły w asfalcie i nierówności są niebezpieczne dla 
pieszych  i  w  prowadzeniu  pojazdów.  Remont  tego  odcinka  drogi  gminnej  nie  wymaga 
znacznych  nakładów finansowych.  Z uwagi  na  to,  że nie  jest  to  pierwszy wniosek w tej 
sprawie należy niezwłocznie wykonać zadanie.

(w zał. na str..............prot.)

Interpelacja Nr 48/12 Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
Wnoszę  o  rozwiązanie  pilnego  dla  mieszkańców min.Niemirowa  problemu  związanego  z 
brakiem południowego kursu autobusu relacji Siemiatycze-Niemirów-Siemiatycze.
Z  dniem  19.03.2012  został  zawieszony  kurs  autobusu  relacji  Siemiatycze-Niemirów 
godz.11.15 i Niemirów-Siemiatycze godz.12.30. Powyższa decyzja PKS w znacznym stopniu 
utrudniła  codzienne życie  mieszkańców. Szczególnie  rodzin,  które nie posiadają własnego 
samochodu (a takich osób czy rodzin w naszej wsi jest około 20; niedługo ta liczba wzrośnie, 
ponieważ na okres letni wrócą starsi mieszkańcy wsi).
Aktualnie z Niemirowa można wyjechać o godz.6.30 rano, a wrócić dopiero o godz.17 (od 
poniedziałku  do  piątku  natomiast  w  soboty,  niedziele  i  święta  brak  jest  połączenia 
autobusowego).w związku z tym,  że o likwidacji  kursu przesądziły względy ekonomiczne 
mieszkańcy wsi proponują aby autobus tej relacji kursował 2 dni w tygodniu np.wtorki ( w 
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przychodni w Mielniku w tym dniu pobierane sa materiały do badań laboratoryjnych, w tym 
tez dniu przyjmuje radca prawny, wójt gminy) i w czwartki.
Wnoszę  o  podjęcie  rozwiązań  zmierzających  do  zmniejszenia  trudności  mieszkańców 
Niemirowa i innych sołectw wynikających z braku południowego kursu autobusu.

(w zał. na str..............prot.)

Zapytanie Pana Witolda Terebuna
Pan radny poinformował, że nie otrzymał na piśmie odpowiedzi na interpelację zgłoszoną na 
ostatniej sesji i przypomniał jej treść.

Zapytanie Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
1. Czy i kiedy zostanie przestawiona tablica informacyjna dotycząca ścieżki rowerowej 

w ramach projektu Bug rajem dla turysty. Aktualnie stoi pod bocianim gniazdem. Już 
niedługo tablica informacyjna nie będzie w ogóle czytelna 

2. Czy do telekomunikacji została zgłoszona konieczność naprawy słupa telegraficznego 
obok przystanku autobusowego w Niemirowie.

3. Pytanie odnośnie zmian i redukcji zatrudnienia w szkole – czy już wiadomo ile osób 
zostanie zwolnionych, czy są opracowane plany co do zapewnienia możliwości pracy 
zwalnianym pracownikom (np. przesunięcia na inne stanowiska)?

Zapytanie Pana Witolda Terebuna
Kiedy zostanie ogrodzony basen przeciwpożarowy w Wilanowie?

Zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
1. W styczniu br. odbyły się konsultacje społeczne z mieszkańcami Mielnika w sprawie 

projektu  parku  –  powołano  zespół  ds.  opracowania  dokumentacji  projektowej  w 
składzie: Pan Illinicz, Pan Maruszeczko, Pan Wiszenko. Proszę powiedzieć, na jakim 
etapie są obecnie prace projektowe?

2. Czy zostały podjęte działania  w sprawie dokończenia budowy chodnika przy ulicy 
Brzeskiej w Mielniku w kierunku Przedmieścia, jeśli nie, to dlaczego?

3. Czy  w  końcu  odbędzie  się  ostatnie  spotkanie  trzech  zespołów  pracujących  nad 
perspektywicznym planem rozwoju Gminy Mielnik na lata 2012-2032.

Zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
1. Dlaczego nie zostały sprzątnięte gałęzie na poboczu w pasie drogi Mielnik -Mętna?
2. Dlaczego nie są kontynuowane prace związane z oczyszczaniem poboczy na trasie 

Mielnik-Radziwiłłówka?
3. Proszę o odczytanie radnym na dzisiejszej sesji treści umów jakie zostały zawarte z 

kajakarzem Markiem Twardowskim na  promocję  i  Studiem Filmowym Zodiak  na 
wypożyczenie  stroi.  Proszę  również  o  dołączenie  obu  umów  do  treści  protokołu 
dzisiejszej sesji i zamieszczenie ich w Biuletynie Informacji Publicznej. Uważam, że 
mieszkańcy naszej gminy mają prawo wiedzieć jakie umowy zostały zawarte i znać 
warunki finansowe na jakich zostały zawarte.
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Do punktu 5.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na rok 2012.
Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię wspólnych komisji Rady Gminy.

Pan  Stanisław  Drozdowski zapytał,  czy  w  kwocie  dotacji  dla  powiatu  są  środki  na 
wykonanie spowalniaczy na drodze powiatowej w Wajkowie? Jeśli nie, to z jakich środków 
spowalniacze zostaną wykonane?

Pan Wójt Gminy poinformował, że spowalniacze zostaną opłacone z bieżących środków.

Pan Sławomir Pytel
Czy cała kwota 61.500 zł. na opracowanie wniosku aplikacyjnego zostanie wykorzystana? Co 
będzie w przypadku nie otrzymania dotacji na ten cel?

Pan Wójt Gminy
Wyjaśnił, że koszt wykonania i złożenia wniosku wraz ze studium wykonalności wyniesie 8 
tys.zł.  Reszta  pieniędzy  zostanie  wypłacona  po  uzyskaniu  dofinansowania.  Jeśli  nie 
otrzymamy  dotacji  na  Park  Historyczny,  nie  będziemy mieli  żadnych  zobowiązań  wobec 
firmy przygotowującej wniosek.

Rada Gminy 8 głosami za, przy 1 głosie sprzeciwu i 4 głosach wstrzymujących się, 
podjęła uchwałę Nr XIV/84/12 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 6.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  do  Ministra 
Administracji i Cyfryzacji z wnioskiem o zmianę rodzajów miejscowości dla miejscowości 
Kudelicze i Stankowicze w Gminie Mielnik.
Projekt  uchwały  w  lutym  2012r.  był  konsultowany  z  mieszkańcami  tych  miejscowości. 
Mieszkańcy Olchowicz  nie  wyrazili  zgody na  zmianę  rodzaju  ich  miejscowości,  stąd  też 
miejscowość  nie  została  ujęta  w  projekcie  uchwały.  Zmiany  zaczną  obowiązywać  od  1 
stycznia 2013r.

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię wspólnych komisji Rady Gminy.

Pan Kazimierz Tobota
Zwrócił uwagę na fakt, że Olchowicze stanowiące część Maćkowicz fizycznie są położone 
nie bezpośrednio przy Maćkowiczach, tylko między Stankowiczami a Kudeliczami, które z 
kolei będą już odrębnymi wsiami.

Pan Sekretarz Gminy
Wyjaśnił, że wszystkie te miejscowości nadal pozostaną w jednym w obrębie geodezyjnym 
Maćkowicz.  Na  pewno,  gdyby  trzeba  było  wyrysować  granice  sołectwa,  byłoby  to 
skomplikowane. Być może Minister Administracji i Cyfryzacji podejmie w tej sprawie jakieś 
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działania z urzędu. Mieszkańcy Olchowicz będą musieli przemeldować się do Maćkowicz i 
wymienić wszystkie dokumenty.

Pan Sławomir Pytel poinformował, że rozmawiał w tej sprawie z mieszkańcami Olchowicz i 
stwierdził, że nie są oni gotowi na zmiany. Być może kiedy dotkną ich problemy związane z 
wymianą dokumentów, przemeldowaniem, zmienią zdanie w tej sprawie.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  13  radnych,  podjęła  uchwałę  nr  Nr 
XIV/85/12 w sprawie  wystąpienia  do Ministra  Administracji  i  Cyfryzacji  z  wnioskiem o 
zmianę rodzajów miejscowości dla miejscowości Kudelicze i Stankowicze w Gminie Mielnik.

(w zał. na str.............prot.)

Do punktu 7.

Pan Wójt przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie finansowania realizacji projektu 
pn. Trylogia Park Historyczny w Mielniku.
Uchwała dotyczy tylko zmiany nazwy zadania,  wcześniej  przedsięwzięcie  to nosiło  różne 
nazwy. Ponieważ będziemy ubiegać się o dofinansowanie, chcemy aby była jedna nazwa i 
aby  dokumenty  były  spójne.  Jeśli  będą  rozbieżności  w  nazwie,  może  to  spowodować 
odrzucenie wniosku ze względów formalnych. 

Pani Maria Boguszewska
Stwierdziła, że jest za budową Parku Historycznego z uwagi na rozwój turystyczny gminy. 
Uważa jednak, że nie należy tego robić teraz, w obecnej kadencji Rady, ponieważ są pilne 
inne, już rozpoczęte prace:
– budowa  świetlic wiejskich,
– budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Mielniku  i  projektowanie  kanalizacji  w  Osłowie  i 

Moszczonie Królewskiej,
– przebudowa parku w Mielniku,
– budowa basenu przy szkole,
– realizacja  bieżących  potrzeb:  naprawa  dróg  gminnych,  zorganizowanie  transportu 

zbiorowego dla mieszkańców gminy, którzy proszą o pomoc w tej sprawie.
Pani radna uważa, że w pierwszej kolejności należy zabezpieczyć środki finansowe na w/w 
zadania.

Pan Wójt Gminy
To, co my dzisiaj robimy, nad czym pracujemy, dotyczy lat przyszłych. Park Historyczny w 
Mielniku jest inwestycją wieloletnią, aby go wybudować potrzeba 8-10 lat pracy. Będzie to 
robione etapami,  naraz nie uzyskamy środków na ten cel. Po złożeniu wniosku będzie on 
rozpatrywany  1-1,5  roku  zanim  zapadnie  decyzja  o  dofinansowaniu.  Tak  samo  było  z 
kanalizacją w Mielniku, w 2006r. powstała dokumentacja, budowę kanalizacji rozpoczniemy 
dopiero w tym roku. Projekt będzie realizowany wiele lat, aby móc rozpocząć jego realizację 
musimy juz dzisiaj podejmować decyzje, bo będzie to rzutowało na to, co będziemy robić za 
kilka lat.
Pan  Wójt  stwierdził,  że  rozumie  bieżące  potrzeby,  nie  mogą  one  jednak  przesłonić 
przygotowań do wieloletnich inwestycji. Procedury administracyjne są dość wolne i aby mieć 
efekt za parę lat, juz dzisiaj należy podejmować decyzje.
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Pan Wójt raz jeszcze przypomniał, że decyzję w sprawie budowy Parku Historycznego Rada 
Gminy podjęła jesienią ubiegłego roku, dzisiejsza zmiana dotyczy tylko zmiany nazwy tego 
przedsięwzięcia i umożliwia złożenie wniosku. Wcześniej, w uchwale zmieniającej budżet, 
zapewniliśmy już środki na przygotowanie projektu o dofinansowanie.

Pan Przewodniczący Rady
Odnosząc się do wypowiedzi Pani Boguszewskiej stwierdził, że to radni przyszłej kadencji 
będą  zastanawiać  się  jak  kolejne  budżety  gminne  ułożyć,  jak  wydawać  na  to,  co  w  tej 
kadencji Rada zaakceptuje i Wójt wykona. Etapowa realizacja przedsięwzięcia, przy wsparciu 
środków zewnętrznych i małym wsparciu środków budżetu, pozwoli ten plan zrealizować.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że z zapytań radnych widzi potrzebę ich uczestniczenia w podpisywaniu umów, 
rozmowach i podejmowaniu decyzji.
Tak  dużego  przedsięwzięcia  jakim  jest  Park  Historyczny  nie  będziemy  w  stanie  sami 
zrealizować. Jesteśmy pierwsi z tym pomysłem, za nami jednak będą inni, którzy tego typu 
parki  zechcą  budować.  Nasze  starania  idą  w  tym  kierunku,  aby  w  przyszłym  rozdaniu 
środków z PROW powstała specjalna linia finansowania parków historycznych.

Pan Stefan Troc
Radni,  którzy  byli  radnymi  w  poprzednich  kadencjach  powinni  nad  tym  pomysłem 
zastanowić  się.  W  poprzedniej  kadencji  powstał  projekt  zagospodarowania  działki  przy 
boisku – planowano basen otwarty,  boisko pełnowymiarowe.  Były również inne projekty, 
które także nie zostały zrealizowane. W tej kadencji podjęliśmy już kilka uchwał dotyczących 
dużych  inwestycji.  Pan  radny  wyraził  obawę,  czy  nie  podzielą  one  losu  inwestycji 
planowanych w poprzednich kadencjach.
Stwierdził, że gmina  nie ma rozwiązanych problemów będących jej zadaniami własnymi – 
gospodarki  ściekowej  czy  gospodarki  odpadami.  W  związku  z  brakiem  tych  rozwiązań 
będziemy ponosić wysokie kary. Należy zastanowić się, czy mając wiele nie uregulowanych 
spraw powinniśmy w obecnej kadencji podejmować się realizacji tego przedsięwzięcia.

Pan Przewodniczący Rady
Inwestycje,  o  której  wspominał  Pan  Troc  (boisko  i  basen)  były  zaplanowane  na  terenie 
zalewowym,  na  którym  nie  powinno  się  lokalizować  żadnych  budowli  i  obiektów. 
Porównania, których użył Pan radny nie są właściwe w stosunku do zamierzeń planowanych 
obecnie.
Zaapelował do radnych aby pozwolili na rozwój Mielnika i przygotowanie inwestycji, które 
większość uważa za potrzebne.

Pan Wójt Gminy przypomniał, że radni wcześniej uchwałą zobowiązali Wójta do realizacji 
tej inwestycji. Wójt obecnie realizuje tę uchwałę a dzisiejsza zmiana dotyczy tylko zmiany 
nazwy przedsięwzięcia.

Pan  Sławomir  Pytel stwierdził,  że  inicjatywa  budowy  Parku  Historycznego  nie  była 
inicjatywą  radnych,  lecz  inicjatywą  Pana  Wójta.  Zaproponował  zakończenie  dyskusji  i 
przystąpienie do głosowania.
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Rada Gminy 7 głosami za, przy 6 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę nr Nr 
XIV/86/12  w  sprawie  finansowania  realizacji  projektu  pn.  Trylogia  Park  Historyczny  w 
Mielniku.

(w zał. na str.............prot.)

(po przerwie)

Do punktu 8.

Pan  Sekretarz  Gminy przedstawił  informację  Wojewódzkiego  Inspektora  Ochrony 
Środowiska  o  wynikach  kontroli  obiektów  o  podstawowym  znaczeniu  na  obszarze 
województwa, w tym szczególnie na terenie Gminy Mielnik.
Poinformował, że szerszą informację na ten temat radni znajdą na stronie WIOC.

(w zał. na str.............prot.)

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 
Środowiska  o  wynikach  kontroli  obiektów  o  podstawowym  znaczeniu  na  obszarze 
województwa, w tym szczególnie na terenie Gminy Mielnik.

Do punktu 9.

Pan  Wójt  Gminy w  oparciu  o  załącznik  inwestycyjny  do  budżetu  gminy  na  2011r. 
przedstawił  ustną  informację  o  realizacji  inwestycji  w  2011r.  Żadna  z  inwestycji  nie 
przekroczyła zaplanowanych kosztów realizacji.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o realizacji inwestycji w 2011r.

Do punktu 10.

Pan Wójt Gminy przedstawił informację z wykorzystania funduszy sołeckich w 2011 roku.
Na zaplanowana kwotę funduszu 256.964 zł. wykorzystano 110.196,24 zł. 

(w zał. na str.............prot.)

Pan Zbigniew Jonio zapytał  z  jakiego powodu w Mielniku nie  przygotowano placu pod 
lodowisko.

Pan Wójt Gminy
Lodowisko  było  wylewane  w  tym  roku,  lecz  w  innym  miejscu  niż  zaplanowała  to  rada 
sołecka.  Zrobiono  je  na  terenie  boiska  Zespołu  Szkół,  prace  wykonał  ZGK w Mielniku. 
Kosztami wykonania lodowiska nie obciążano funduszu sołeckiego Mielnika.

Pan Witold Terebun
Zapytał ile kosztowało ogrodzenie krzyży w Wilanowie i kto to robił.

Pan Wójt Gminy
Przypomniał, że zgodnie z uzgodnieniem jakich Wójt dokonał z panem radnym i sołtysem 
wsi, ogrodzenie krzyży nie było możliwe ze środków funduszu soleckiego i wykonano to ze 



9

środków  budżetu,  zaś  niewykorzystane  środki  z  funduszu  wróciły  do  budżetu  gminy. 
Ogrodzenie zostało wykonane przez ZGK. Faktury za tę pracę są w Urzędzie Gminy, można 
je sprawdzić.

Pan Stefan Troc
Z przedstawionej informacji wynika, że fundusz sołecki w roku ubiegłym został zrealizowany 
w mniej niż połowie. W związku z tym, aby nie popełnić tych błędów, jakie popełniono w 
latach  poprzednich,  należałoby niezwłocznie  przystąpić  do realizacji  zamierzonych  zadań. 
Np. planowany w roku bieżącym plac zabaw w Moszczonie Królewskiej  trzeba wykonać 
jeszcze przed wakacjami, bo potem to już nie będzie miało sensu. Potrzeba wyjaśnić sołtysom 
zasady funkcjonowania tego funduszu, kto ma się tym zajmować, bo wchodzi tu już ustawa o 
zamówieniach  publicznych  (zapytanie  o  cenę).  Pan  radny  zaproponował  opracowanie  w 
Urzędzie  Gminy  harmonogramu  działań  dotyczących  funduszu  i  rozpoczęcie  działań 
związanych  z realizacją  zaplanowanych  zmierzeń,  bo inaczej  znowu ten fundusz zostanie 
niewykorzystany.

Pan Przewodniczący Rady
Sołtysi i rady sołeckie powinny znać procedury związane z funduszem sołeckim, czy były one 
ustalone – jak robimy, w jaki sposób, kto z ramienia Wójta odpowiada za to. Powinno to być 
klarowne i przejrzyste,  aby rady sołeckie nie składały odpowiedzialności na urzędników a 
radni zastanawiali się dlaczego fundusz sołecki nie został zrealizowany. Poprosił Pana Wójta 
o wypowiedź w tej sprawie.

Pan Wójt Gminy
Od aktywności sołtysów i rad sołeckich zależy tempo realizacji zadań zapisanych w funduszu. 
Inicjatywa w tym zakresie powinna wyjść od sołectwa.  Tam, gdzie zachodzi  konieczność 
zapytania  o  cenę,  robią  to  urzędnicy.  Zostało  już  ustalone,  że  za  realizację  funduszu 
sołeckiego i udzielanie pomocy sołectwom odpowiada Pan Karol Dobrzaniecki. 
Wszystkie rachunki z realizacji funduszu soleckiego musza być podpisane przez sołtysa.

Pan Wiesław Piotrowski – sołtys sołectwa Mętna
Pan sołtys zapytał z jakiego powodu zatrzymały się prace przy robieniu łazienki w Mętnej, 
skoro pozostały tam niewykorzystane środki z funduszu sołeckiego.

Pan Wójt  wyjaśnił, że Mętna zaplanowała dwa zadania w ramach funduszu sołeckiego. To 
spowodowało, że nie można przesunąć pieniędzy z jednego zadania na drugie. To, co było 
przeznaczone na remont, zostało wykorzystane w całości. W najbliższym czasie rozpoczną się 
dalsze prace przy remoncie budynku świetlicy.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację z wykorzystania funduszy sołeckich 
w 2011 roku.

Do punktu 11.

Odpowiedzi na interpelacje udzielił Wójt Gminy
Odpowiedź na interpelację nr 47/12 Pani Marii Boguszewskiej
Naprawa ulicy Piaskowej – jeszcze dzisiaj, po sesji, odpowiedzialny pracownik sprawdzi stan 



10

drogi i przedstawi zakres koniecznych napraw.

Odpowiedź na interpelację Nr 48/12 Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
W  sprawie  zawieszonego  kursu  autobusu  -  szukamy  rozwiązań,  mamy  w  tej  sprawie 
propozycje i prowadzone są rozmowy.

Odpowiedź na zapytanie Pana Witolda Terebuna
Odpowiedź na interpelację została udzielona ustnie. Pan Wójt zapewnił, że sprawdzi z jakiego 
powodu odpowiedź na piśmie nie dotarła do Pana radnego.

Odpowiedź na zapytanie Pani Aliny Hackiewicz-Stępień
1. Przed przylotem bocianów tablica informacyjna zostanie przeniesiona w inne miejsce.
2. Sprawa słupa telefonicznego nie jest Panu Wójtowi znana, Pan Romaniuk zbada tę 

sprawę.
3. Sprawa zatrudnienia w szkole – w ciągu ostatnich 10 lat z liczby 350 dzieci w wieku 

szkolnym pozostało 175 -176 osób. Zatrudnienie wśród nauczycieli  w stosunku do 
2001r. wzrosło o 4 osoby (przy zmniejszającej się liczbie dzieci).  Wzrosła również 
liczba zatrudnionych wśród obsługi – kierowcy, opiekunki do dzieci, itp. Trzeba więc 
przymierzyć się do tego, aby te relacje były zasadne i aby funkcjonowanie placówki 
finansowo  było  racjonalne.  Pan  Wójt  stwierdził,  że  nie  widzi  możliwości 
wypowiadania  umów  nauczycielom  młodym,  którzy  mają  rodziny  i  dzieci  na 
utrzymaniu.  Są wśród nauczycieli  4 osoby,  które nabyły prawo do wcześniejszych 
emerytur. Sugestia ze strony Pana Wójta jest taka, żeby te osoby zastanowiły się czy 
nie są już zmęczone pracą w szkole, niektóre z nich od kilku lat bardzo narzekały, że 
nie  radzą  sobie  z  dziećmi,  że  chętnie  by to  rzuciły.  Pan Wójt  zaproponował  tym 
osobom aby rozważyły możliwość wcześniejszego odejścia  na emeryturę.  Jeśli  nie 
chcą zupełnie  odejść ze szkoły,  mogłyby pracować na ½ lub ¼ etatu.  Uchwalając 
budżet  na  rok  2012  zwiększyliśmy  środki  finansowe  na  Zespół  Szkół  (szkoła  i 
przedszkole) o około 0,5 mln. złotych. Przynajmniej na jakiś czas musimy zatrzymać 
wzrost nakładów na oświatę.

Odpowiedź na zapytanie Pana Witolda Terebuna
Odpowiedzi na zapytanie udzielił Dyrektor ZGK
Basen  przeciwpożarowy  w  Wilanowie  zostanie  ogrodzony  po  pozyskaniu  siatki 
ogrodzeniowej  z  innych  obiektów.  Basen nie  stanowi  na  razie  zagrożenia,  ponieważ  jest 
pusty. Na pewno zostanie to wykonane, mamy przygotowane słupki ogrodzeniowe, brak jest 
tylko siatki. 

Pan Wójt Gminy
Zapewnił,  że  jeśli  uda  się  wygospodarować  środki,  to  basen  zostanie  ogrodzony,  chociaż 
faktyczny basen przeciwpożarowy leży po drugiej stronie drogi.

Odpowiedź na zapytanie Pani Marii Boguszewskiej
1. Odbyły  się  2  spotkania  zespołu  ds.opracowania  dokumentacji  projektowej  parku, 

przedstawiono wstępny zarys opisu architektonicznego. Z pracy zespołu wycofał się 
Pan  Wiszenko.  Ustalilismy,  że  będziemy  rozstrzygać  sprawę  jak  przeprowadzić 
przetarg  na  realizację  dokumentacji  żeby  uwzględnić  wszystkie  te  zapisy  i  mieć 
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wpływ  na  ostateczny  kształt  przebudowy.  Nie  jesteśmy  w  stanie  przygotować 
dokumentacji tak, aby aby złożyć wniosek o finansowanie do końca maja. Następne 
nabory  przewidujemy  za  półtora-dwa  lata  i  w  związku  z  tym  nie  ma  obecnie 
pośpiechu. Będziemy wykonywać przy parku prace nie wymagające dużych nakładów 
finansowych, np. nasadzenie kwiatów.

2. W tym roku, w I półroczu, będzie robiony odcinek chodnika w Sutnie, może w II 
półroczu  będziemy  w  stanie  wspólnie  z  powiatem  wykonać  odcinek  chodnika  w 
Mielniku.

3. Odbędzie się spotkanie trzech zespołów opracowujących strategię, czekamy jeszcze 
na kolejne konsultacje z panem od zagospodarowania przestrzennego. Chcemy aby to 
spotkanie  zespołów  było  wspólne  z  planistami,  którzy  przedstawią  swoją  wizję 
związaną  z  obszarami  rozwoju terenu gminy.  Wtedy będzie  można ruszyć  dalej  z 
planowaniem inwestycyjnym.

Odpowiedź na zapytanie Pana Zbigniewa Jonio
1. Krzaki  z  poboczy Mielnik-Mętna będą usunięte,  wykonawca je wyciął  i  ułożył,  w 

ciągu tygodnia zostały przysypane śniegiem i tak zostało przez całą zimę. Wykonawca 
w rozmowie  z  Wójtem zapewnił,  że  najszybciej,  jak  tylko  uruchomi  swój  rębak, 
usunie te gałęzie.

2. Pobocza drogi do Radziwiłłówki i Wajkowa będą robione, podpisaliśmy w tej sprawie 
porozumienie z Powiatowym Zarządem Dróg. Jak tylko będą moce przerobowe, to 
będziemy  dalej  czyścić  pobocza.  W tym  roku  główny  nacisk  będziemy  kładli  na 
czyszczenie poboczy dróg gminnych, szczególnie tam, gdzie będzie wjeżdżał ciężki 
sprzęt rolniczy.

3. Korzystając  z  obecności  na sesji  przedstawiciela  policji  Pan Wójt  poinformował  o 
donosach  kierowanych  do  policji  i  ulotkach  rozwieszanych  na  terenie  gminy, 
mówiących o tym, że Wójt Gminy Mielnik zakazuje robienia zakupów w sklepie Pana 
Mirowskiego i sklepie Archelan.
Pan Wójt odczytał treść umowy z Panem Markiem Twardowskim na promocję Gminy 
Mielnik  poprzez  sport  zawodowy  kajakarstwo  i  umowę  użyczenia  eksponatów  
filmowych z firmą Zodiak Jerzy Hoffman Film Production z siedzibą w Warszawie.

(w zał. na str.............prot.)

Pan Kazimierz Tobota
W odniesieniu do umowy zawartej z kajakarzem Pan radny stwierdził, że takich umów jak z 
naszą gminą Pan Twardowski ma ponad 10. Zapytał, jak można tak duże pieniądze płacić za 
promocję w sytuacji,  kiedy będzie on promował nie tylko naszą gminę.  Gdyby promował 
tylko  Gminę  Mielnik,  to  Pan  radny  może  to  zrozumieć.  Dwa  tysiące  złotych  jest 
zdecydowanie za duża kwotą.

Pan Wójt Gminy
Jeśli  chcielibyśmy  mieć  wyłączność  na  promowanie  Gminy  Mielnik,  to  musielibyśmy 
zapłacić nie dwa a dwadzieścia tysięcy złotych miesięcznie. Pan Wójt zapewnił, że umowa 
zostanie  opublikowana i  Pan radny będzie mógł  na spokojnie ją przeczytać.  Zapewnił,  że 
interes gminy został w umowie dobrze zabezpieczony.  Przy fakturach, które otrzymujemy, 
jest opis gdzie Mielnik był wymieniany. Na koszulce Pan Twardowski ma tylko trzy herby – 
Mielnika,  wschodzący  Białystok  i  firmę  z  Łomży.  Oferta  Pana  Twardowskiego,  naszym 
zdaniem, była najlepsza, szukaliśmy czegoś, co ma związek z wodą, chcieliśmy wypromować 
Bug.
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Do punktu 13.

Pan Witold Terebun
1. Kiedy zostanie zrobiona instalacja c.o. w świetlicy w Wilanowie?
2. Czy  została  sporządzona  analiza  kosztów  utrzymania  jednostek  OSP?  Dlaczego 

kierowca  pracujący  w  Adamowie  nie  może  być  kierowcą  w  OSP  Wilanowo  a 
kierowca  OSP w Moszczonie  Królewskiej  jest  zatrudniony jako kierowca  w innej 
instytucji i może pracować? Ponadto, zatrudniono tam drugiego kierowcę do OSP. Pan 
radny stwierdził, że takiej sytuacji nie przepuści.

Pan Wójt Gminy
Prace przy instalacji c.o. w świetlicy nie zostaną rozpoczęte przed uroczystościami 100 -lecia 
cerkwi w Koterce.  Skoro wieś ma tam zrobić przyjęcie,  to  nie  można wprowadzić  ekipy 
budowlanej, bo mogą nie zdążyć wykonać prac. Poprosił o cierpliwość, przygotowany jest 
przetarg z realizacją od połowy sierpnia. Pan Wójt kilkakrotnie rozmawiał o tym z Panem 
radnym, informował także na zebraniu wiejskim w Wilanowie.
W kwestii  straży pożarnych Pan Wójt  stwierdził,  że  jest  to  stowarzyszenie  niezależne  od 
wójta. Przypomniał tylko, że kiedy była potrzeba wypompowywania wody w Wilanowie, to 
robili to strażacy z Mielnika, bo nie było komu tego zrobić. Była również taka sytuacja, że nie 
było kogo z Wilanowa wysłać na akcję, bo kierowca był w pracy. Szukamy kierowcy do OSP 
w Wilanowie, kogoś, kto będzie na miejscu w razie potrzeby. Nie może być tak, że kierowca 
przez 5 lat bierze pieniądze za gotowość, a powinien pracować przez 4 godziny dziennie.

Pan Stefan Troc
Po wyborach było zorganizowane spotkanie przedstawicieli poszczególnych jednostek OSP w 
trakcie którego poruszono problem kierowców. Problem ten istniał od lat, nie dotyczył tylko 
Wilanowa, a praktycznie wszystkich jednostek OSP. Kierowcy w tych jednostkach pracują w 
innych instytucjach na pełnych etatach. Przez półtora roku problem ten nie został rozwiązany. 
W Moszczonie  Królewskiej  został  zatrudniony drugi  kierowca,  choć  wniosek z  Walnego 
Zgromadzenia  był  taki,  aby zatrudnić  kierowcę dyspozycyjnego  a  nie  drugiego.  Nikt  nie 
prosił o drugiego kierowcę, to była decyzja Wójta. Były w Moszczonie Królewskiej takie 
sytuacje, że było wezwanie do pożaru, nie było kierowcy i jechała osoba bez uprawnień.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że sprawy te nie powinny być przedmiotem obrad Rady. Patrząc na to, co dzieje 
się  w  strażach,  w  perspektywie  kilku  lat  na  terenie  Gminy  Mielnik  zostanie  niewiele 
jednostek OSP. Podał  przykład  jednostki w Niemirowie,  która nie dojechała  na pożar we 
własnej wsi. Nikt ze strażaków nie chce być społecznym kierowcą.

Pan Stefan Troc
Stwierdził,  że  trudno  jest  o  społecznego  kierowcę  w  sytuacji  kiedy  w  jednostce  jest 
zatrudniony kierowca i pracuje gdzie indziej na etacie, a w jednostce go nie ma.

Pan Stanisław Drozdowski
Gmina udziela dotacji dla powiatu na kwotę 150 tys.zł., ponadto za gminne pieniądze będą 
zakupione  spowalniacze.  Stwierdził,  że  większość  mieszkańców  Wajkowa  nie  chce 
spowalniaczy. Za te pieniądze można zrobić coś innego, np. chodnik na Przedmieście.
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Pan Wójt Gminy
Poinformował, że wpłynął do Urzędu Gminy wniosek podpisany przez część mieszkańców 
Wajkowa i osób które mają tam swoje domki letniskowe z prośbą o zrobienie spowalniaczy 
ruchu.  Wystąpiliśmy  z  wnioskiem  do  Wydziału  Komunikacji  Starostwa  Powiatowego  w 
Siemiatyczach,  przyjechała  na miejsce komisja  powołana przez ten Wydział  i  orzekła,  że 
takie  spowalniacze  dla  bezpieczeństwa  ruchu  powininny  być  zainstalowane.  Spowalniacz 
kosztuje w granicach 800-900 złotych i za te pieniądze nie zrobimy metra chodnika ani też nie 
naprawimy dróg. Pan Wójt zaproponował Panu radnemu aby zebrał podpisy od mieszkańców 
którzy są przeciwni spowalniaczom i wówczas rozważy czyje racje są ważniejsze.

Pan  Przewodniczący  Rady jako  mieszkaniec  Mielnika  zaproponował  aby  spowalniacze 
ustawić na ulicy Brzeskiej w Mielniku, na odcinku między muzeum a Urzędem Gminy. Jako 
kierowca  stwierdził,  że  spowalniacz  nie  jest  przeszkodą  w  prowadzeniu  samochodu  czy 
sprzętu  rolniczego,  należy  tylko  ograniczyć  prędkość.  Wyraził,  nadzieję,  że  kwestia 
spowalniaczy nie poróżni mieszkańców Wajkowa i osiągną oni porozumienie w tej sprawie.

Pan Stefan Troc
1. Na  tzw.  drodze  mlecznej  Osłowo-Moszczona  Królewska,  na  rzece  Mętnej,  bobry 

zrobiły żeremie. Droga na tym odcinku jest nieprzejezdna.
2. Zgłaszano już wcześniej  problem kursowania autobusów, przy rozwiązaniach  jakie 

Pan  Wójt  będzie  w  tej  sprawie  podejmował  należy  uwzględnić  te  wsie,  które 
wcześniej  przynależały  do  Ośrodka  Zdrowia  na  Stacji.  Jeśli  mieszkańcy  tych  wsi 
przepisaliby się do Ośrodka Zdrowia w Mielniku, to nie mieliby czym dojechać ani 
wrócić. Poza szkolnym autobusem nie ma żadnego połączenia z Mielnikiem.

3. Rozpoczyna się sezon turystyczny, Pan radny już rok temu zgłaszał potrzebę naprawy 
schodów w Prowałach. Przyjeżdża tam sporo turystów i trzeba te schody naprawić.
Czy dokończono wytyczanie szlaku bunkrów? Pan radny stwierdził, że w niektórych 
miejscach szlak ten jest  bardzo zagmatwany,  że znając ten teren sam by po tych  
oznaczeniach nie trafił do bunkrów.

4. Kanalizacja w Moszczonie Królewskiej – była informacja, że projekt kanalizacji jest 
uzgodniony z Podlaskim Zarządem Dróg Wojewódzkich.  Teraz Pan radny powziął 
informację,  że  PZDL  nie  zezwolił  na  przebieg  kanału  w  pasie  drogowym. 
Projektowany kanał koliduje z istniejąca infrastrukturą na działkach – np. przebiega 
przez istniejące na działce szambo. Właściciele działek nie wyrażają zgody na taki 
przebieg kanału.

Pan Wójt Gminy
1. Sprawa przebiegu kanału jest już uzgodniona z PZDL, Pan Wójt udzielił szerszych 

wyjaśnień w tej sprawie. Właściciele działek, którzy nie wyrażą zgody na przebieg 
kanału, nie zostaną podłączeni do kanalizacji.

2. Próba  znalezienia  rozwiązania  związanego  z  komunikacją  nie  dotyczy  PKS. 
Rozmawiamy  z  inną  firmą,  rozważana  jest  możliwość  dwóch  kursów  w  ciągu 
tygodnia, z możliwością bezpośredniego kursu np. z Niemirowa do Warszawy.

3. Schody w Prowałach zostaną naprawione, jeśli chodzi o bunkry, to oznakowanie jest 
dobre,  nie  mamy jednak prawa wytyczyć  tam szlaków, bo są to działki  prywatne. 
Każdy, kto wchodzi na te działki oglądać bunkry, robi to na własną odpowiedzialność. 
Nikt  nie  potrafi  rozstrzygnąć  czyją  własnością  są  bunkry,  najprawdopodobniej 
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skończy się tym, że bunkry będą własnością właścicieli działek.
4. Droga mleczna zostanie sprawdzona.

Pan Kazimierz Tobota
Kiedy zostanie uruchomiony szalet publiczny w Mielniku i kiedy ruszą promy?

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  że na 1 maja chcemy uruchomić promy.  W dniach 24-25 kwietnia  osoby, 
które  będą  obsługiwać  te  promy,  jadą  na  kurs  i  egzamin  związany  z  pozyskaniem 
umiejętności  sternika.  Projektant  promów  źle  zaprojektował  podjazdy,  są  one 
przeprojektowywane i mają być zmienione. Jeśli te dwie rzeczy uda się połączyć, to przed 1 
maja promy zostaną uruchomione. Promy przez 5 lat będą darmowe. 

Pan Przewodniczący Rady
1. Należy usunąć fundamenty po sklepie GS w Mętnej. Sprawę tę kilkakrotnie zgłaszał 

sołtys tej wsi.
2. Pan Przewodniczący zapytał czy w minionej lub tej kadencji korzystał z wyjazdów 

służbowych do Białegostoku, ponieważ słyszy na swój temat takie informacje, że przy 
okazji wyjazdów służbowych dokonuje zakupów do własnej firmy.

Pan  Wójt  stwierdził,  że  nie  mamy  instrumentów  aby  przymusić  GS  do  usunięcia 
fundamentów. Będziemy w tej sprawie rozmawiać z Panią Prezes GS.

Elżbieta Szymańska – inspektor ds.kadr i organów gminy w Urzędzie Gminy wyjaśniła, że 
Pan Przewodniczący Rady nie korzystał z wyjazdów służbowych na koszt gminy.

Pan Sekretarz Gminy
Poinformował, że w dniach 2-16 kwietnia br. odwiedzą naszą gminę ankieterzy, którzy będą 
przeprowadzali badania statystyczne w rolnictwie.
Nadleśnictwo  Nurzec  wystosowało  apel  “Nie  wypalaj,  nie  zabijaj”  skierowany  do 
mieszkańców gminy, dotyczący nie wypalania traw i wszelkich pozostałości roślinnych.

Pani Irena Charko – sołtys wsi Wajków
Pani  sołtys  poprosiła  o  wykonanie  i  ustawienie  nowej  tablicy  informacyjnej,  ponieważ 
dotychczasowa uległa zniszczeniu. Zapytała też o sprawę wycinki lip we wsi.

Pan Wójt Gminy
Poinformował, że trwają prace nad utworzeniem w Mielniku parku – ogrodu botanicznego. 
Gmina  przeznacza  na  ten  cel  3,5  –  4  ha,  opracowana  jest  wstępna  koncepcja  parku. 
Podpiszemy porozumienie ze Stowarzyszeniem Ptaki Polskie, które będzie realizowało ten 
projekt, my do tego na razie nie dokładamy się. Jest to projekt edukacyjny, my wspomożemy 
go kwotą  3 tys.zł.  na zakup pierwszych  roślin,  pozostałe  rośliny i  kwiaty pozyskamy od 
mieszkańców gminy aby je rozkrzewić.

Pan Stanisław Drozdowski
Poruszył  sprawę bobrów, które zatamowały dwa przepusty na drodze na łąki.  Nie ma jak 
dojechać na łąki aby wysiać nawozy.
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Pan Eugeniusz Wysocki zapytał o sprawę solarów.

Pan Wójt poinformował, że projekt na solary rozstrzygnięty zostanie do końca kwietnia.

Pan Witold Illinicz – mieszkaniec Mielnika
Zapytał, dlaczego na kierownika muzeum nie została wybrana Pani Ula Tomasik.
Pan Illinicz zgłosił niewłaściwą pracę Pana Dyrektora GOKSiR, który w trakcie swojej pracy 
posługuje  się  kłamstwem.  Podał  przykład  współpracy  z  Panem  Dyrektorem,  dotyczącej 
przygotowania  projektu zagospodarowania  placu przy muzeum.  Pan Illinicz  stwierdził,  że 
włożył dużo pracy w swój projekt, przekazał go Panu Dyrektorowi a następnie otrzymał od 
niego informację, że projekt z powodu nadmiaru wniosków został odrzucony. Z informacji 
uzyskanej od osoby zajmującej się tymi projektami w Urzędzie Marszałkowskim wynika, że 
projekt w ogóle nie został złożony.
Jest  to  utrącanie  inicjatyw  społecznych,  Stwierdził,  że  nad  Dyrektorem  -  młodym 
czlowiekiem, rozciągnięty jest jakiś parasol bezpieczeństwa, ochrony. W ten sposób robi się 
mu krzywdę, demorazlizuje. Gmina nie może byc poligonem doświadczalnym i miejscem do 
nauki. Podał przykład niewłaściwego stosunku Dyrektora do pracowników GOKSiR.

Pan  Przewodniczący  Rady przypomniał,  że  skargi  na  kierownikow  jednostek 
organizacyjnych gminy rozpatruje Rada Gminy, za pośrednictwem Komisji Rewizyjnej Rady, 
która bada zasadność skargi i przedstawia Radzie Gminy swoją opinię.

Pan Wójt Gminy
Jeśli chodzi o zatrudnienie w GOKSiR, to Pani Urszula Tomasik startowała w tym konkursie i 
miała równe szane jak każdy.
Jesli  chodzi  o  sprawe  zagospodarowania  przestrzennego,  Pan  Wojt  zaproponował  Panu 
Illiniczowi  aby zanim złoży skargę  raz jeszce  zadzwonił  do Białegostoku i  zweryfikował 
otrzymaną informację, ponieważ wniosek był złożony, chociaż złożono go w ostatniej chwili, 
gdyż wtedy dopiero powzięlismy informację na ten temat. Pieniądze na zagospodarowanie nie 
przepadają, one należą się dla gminy Mielnik. 

Pani Marta Ławińska mieszkanka Mętnej
Stwiedziła,  że  koncepcja  budowy  Parku  Historycznego  jest  pomysłem  przestarzałym  i 
porównała go ze zbudowanym 30 lat  temu pod Paryżem Disneylandem. Należy w sposob 
bardziej rozważny gospodarować 21 hektarami ziemi przeznaczonymi pod Park.
Pani Ławińska zaapelowała o rozwiazanie problemu komunikacji w gminie, np. uruchomienie 
małego busika, który by jeździl po wsiach.

Pan Saciuk mieszkaniec Niemirowa
Zgłosił potrzebę usunięcia wiatrołomów przy trasie rowerowej w Niemirowie (po drodze do 
promu) oraz obniżenie zjazdu z drogi rowerowej w okolicach łąk Niemirowa, gdzie różnica 
pozimu między drogą rowerową a droga łąkowa wynosi 1,20m.

Pan Wójt poinformował, że sprawdzi to i podejmie działania w tej sprawie.
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Do punktu 13.

Wobec wyczerpania porządku obrad XIV sesji  Rady Gminy Przewodniczący Rady 
podziękował radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała:

Elżbieta Szymańska

       Przewodniczący Rady

Jan Zduniewicz


